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Datum  
Tid 
Plats 

2021-10-12 
Kl. 1900 
Gålö 

Närvarande Carl-Gunnar Holm SM5CTM (CTM)  

Lasse Jacobsson SM0FDO (FDO) via telefon 

Gunnar Lövsund SM0BYO (BYO) 

Kalle Färdigh SM0NUE (NUE)  

Gun Ahtola SM0YDQ (YDQ)  

Anders Ljunggren SM0CCA (CCA) 

Joakim Svanfeldt SA0BSJ (BSJ) per telefon 

Jan-Olof Nilsson SM0IFP (IFP) Adjungerad 

Möte nr. 2021-09 Frånvarande Anton Burström SA0CPU (CPU)  

Nils Willart SM0FNV (FNV)  

Protokoll vid styrelsemöte             Rev. A 
Nr. Kommentar 

§1 Mötets öppnande 
Ordförande CG/CTM öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
Gunnar/BYO utsågs till sekreterare för detta möte. 
Gun/YDQ och Kalle/NUE valdes till att justera detta protokoll. 

 

§2 Är mötet beslutsmässigt? 
Mötet befanns vara beslutsmässigt. 7 ledamöter närvarande av 9 ordinarie. Dagordningen godkändes. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemöte 2021-09-14 godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Ekonomi 
 
Aktuell kontoställning 2021-09-14 
Bank 1 80 514 kr 
Bank 2 16 500 kr  Återställningsfonden 
Plusgiro  90 241 kr 
Kassa 644 kr 
Summa: 187 899 kr 
 
Varulager: Frimärken för 909 kr. 
 
Större inkomster (>500 kr) 2021-09-15—10-12 

 Förtäring 740 kr 

 Försäljning 790 kr   Bencher CW-nyckel såld 
  

Större utgifter (>500 kr) 2021-09-15—10-12 

 El  988 kr 
 
Kommande större utgifter 

 Södrabladet tryckning och porto    5 000 kr 

 Luftvärmepump   12 000 kr 

 Sophämtning     1 500 kr 

 Antenner för 2 m  LYC specificerar 
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 Provision Tradera 
 

Försäljning via Tradera har kommit igång efter sommaruppehåll. Nya rutiner fungerar bra 
 
Delårsresultat 2018-10-02       -27 470 kr 
Delårsresultat 2021-10-03      +28 243 kr 
  

 

§5  
 

Skrivelser 
 
Inkomna 

 Från ABF med inbjudan till Omställningsvecka för klimatet 22-28/11 2021. 

 Nyhetsbrev från ABF. 
 
Utsända 

 Inga. 

 BYO ska kolla om vi kan få Coronastöd även detta år.  
 

§6 Uppföljning och uppdatering av Handlingsplanen (bilaga 1)  
 
Punkt 1. AV-utrustning. Utvärdering av befintlig utrustning pågår.  
 
Punkt 8. SE0MILA. Kolmilan på Gålö kommer att startas i år. Dock för sent för SK0QO att delta. 
 
Punkt 9. Matkvällar. Kan arrangeras under kommande vår. 
 
Punkt 12. Mastarbeten.  

 Micke/LYC fortsätter jobbet med Versatower 2. Staglinor ska sättas upp. 

 IFP rapporterar problem med att få AMPRNet förbindelsen Gålö-Brandbergen att fungera. Kräver 
klättring i mast. 

 
Punkt 20. Satellittrafik. CCA återkommer med förslag på aktiviteter att genomföra när nya masten är 
operabel.  
 

§7 Klubbaktiviteter  
 
Aktiviteter på onsdagskvällar 
Vi har nu ett antal föredragskvällar inbokade under hösten.  

 20/10 berättar Ingemar/DSF om hur det går till att köra contest.  

 27/10 kommer SA0CLO att berätta om långvågssändaren i Grimeton. 

 Ett förslag är att bjuda in SSAs ordförande SM0HEV/Jens för intervju. CTM ska kontakta honom. 
 
Certifikatkurs 

 En presentation av kursen är planerad att ske i slutet av oktober.  

 43 personer har anmält intresse för kursen. 

 

§8 Skärgårdsstiftelsen 

 Takläckaget på klubbstugan är åtgärdat. 
 

§9 QO hemsida 
Ett flertal pågående eller genomförda aktiviteter bör redovisas på hemsidan. Exempel:  

 AMPRNet 

 Versatower 2 

 Fläktar i operatörsrummen 

 Ombyggt förråd 

 Mötesrummet 
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§10 Övriga frågor 
 
AV-utrustning 
Utvärdering av befintlig utrustning pågår. Den befintliga laptopen klarar våra krav. Programmet OBS 
studio är en väsentlig del för att koppla samman ljud- och videokällor med storbildskärm eller projektor. 
Befintlig web-kamera i stora schacket är inte användbar för att filma föredrag. CCA föreslår inköp av en 
lite dyrare web-kamera. Projektgruppen ska nu utvärdera att filma föredrag med dels inlånad videoka-
mera, dels vanlig kamera, dels mobiltelefon. En riktig videokamera är troligen det bästa. Skarp test utan 
utsändning ska göras vid föredraget 27/10. Vid därefter kommande föredrag ska allt fungera, dock 
kanske inte med slutlig utrustning som ska beslutas och inköpas. 

 

Inför kalla säsongen 

 Luftvärmepump i stugan fungerar inte. En ny pump måste installeras. Offert begärd. 

 Snöröjning av vägen från P-platsen till stugan, altanen m.m. måste ordnas. CTM kollar möjlighet att 
skaffa snöslunga. 
 

Prylmarknad 
FDO har undersökt möjligheterna att ordna prylmarknad 2021, men av olika anledningar kunde mark-
naden inte genomföras. 
 
Mobil antennmast 
En begagnad mast fanns till salu men klubben såg för tillfället inget behov av den. CTM har kontakter 
inom branschen och kan forska lite om kostnader etc. 
 
Förbered till nästa styrelsemöte 

 Rollbeskrivningar 

 Utvärdering av vårt styrelsearbete 
 

§11 Beslut 

 Kommande föredrag ska göras tillgängliga för medlemmarna via JITSI Meet. 
 

§12 Nästa möte 
2021-11-09 kl. 1900. Möte på Gålö.  

§13 Mötet avslutas 
Ordförande tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
Bilagor:  
Bilaga 1. Handlingsplan 2021-10-25 
 
 
 
 
 
 
Vid pennan: 
     
____________________________    
Gunnar Lövsund/SM0BYO     
 
 
 
Justeras:       Justeras: 
 
____________________________    ____________________________ 
Gun Ahtola/SM0YDQ     Karl-Erik Färdigh 
 
 


